



# LGM PROPERTIES CORPORATION

(Sebuah Perbadanan di bawah Lembaga Getah Malaysia)

## KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor** yang memenuhi **Syarat-Syarat Kelayakan** dalam jadual dibawah dan berpengalaman untuk menyertai pelawaan sebutbarga bagi kerja-kerja berikut:-

NO. TAWARAN	TAJUK TAWARAN	TARIKH DAN LOKASI TAKLIMAT	TARIKH DAN LOKASI PENGEDARAN	SYARAT KELAYAKAN	TARIKH TUTUP
LPCBS 09/2024	MEMBEKAL TENAGA KERJA DAN PERALATAN BAGI MENJALANKAN KERJA-KERJA TOREHAN SECARA PAJAKAN GETAH R1 SELUAS 27.47 HEKTAR DI LADANG LGM BEGIA.	<u>TARIKH TAKLIMAT</u>  23 JULAI 2024 (SELASA)  <u>MASA:</u> 10.00 AM – 11.00 AM  <u>TEMPAT:</u> Pejabat Ladang LGM Begia, Sik Kedah.	<u>TARIKH PENGEDARAN DOKUMEN</u>  23 JULAI 2024 (SELASA) Hingga 28 JULAI 2024 (ISNIN)  <u>MASA:</u> 8.00 AM – 5.00 PM  <u>TEMPAT:</u> Pejabat Ladang LGM Begia, Jalan Kg Betong, Sungai Semiar, 08200 Sik, Kedah.	Berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)	<u>TARIKH TUTUP</u>  29 JULAI 2024 (ISNIN) Sebelum jam 12.00 Tengah hari.  <u>TEMPAT:</u> Peti Tender LGMPC, Unit Perolehan & Pentadbiran LGMPC, Tingkat 3, Bangunan Getah Asli, No 148 Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur  Tawaran Yang Lewat Dari Tarikh Dan Masa Yang Ditetapkan Tidak Akan Dilayan.

Dokumen tawaran boleh didapati di Pejabat Ladang LGM Begia, LGM Properties Corporation, Sik, Kedah. Dokumen sebutbarga yang telah disempurnakan hendaklah dihantar dengan sampul surat berlakri. Tajuk tawaran hendaklah dicatatkan pada hujung sebelah kanan sampul dan dimasukkan ke dalam peti tawaran (**Peti No. 1**) tidak lewat dari tarikh tutup diatas. Tawaran harus dikemukakan ke alamat berikut:

**Unit Perolehan,  
Pejabat Perolehan,  
LGM Properties Corporation,  
Tingkat 3, Bangunan Getah Asli,  
148 Jalan Ampang,  
50408 Kuala Lumpur**

LGM Properties Corporation tidak akan bertanggungjawab diatas kelewatan dokumen sebutbarga yang dipos dan tidak terikat untuk menerima tawaran yang tinggi atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.